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Podczas zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia, zapewne czeka nas wiele różnych spotkań
i okazji, by odwiedzić zwłaszcza bliskie nam osoby. 
    Pasterze z Betlejem chcą pokazać, że prawdziwie dobre, radosne i budujące są w naszym
życiu te spotkania, na które idziemy razem z Jezusem. Tak jak oni to czynili odchodząc z
ubogiej stajenki, zabierając Jezusa w swych sercach. †    Jako chrześcijanie jesteśmy wezwani
i zaproszeni do tego, aby na ich wzór nieść Jezusa w naszych sercach każdemu człowiekowi,
jakiego spotykamy na ścieżkach swojego życia, nie tylko w czasie świąt, ale także w najbardziej
prozaicznych i codziennych spotkaniach.
    Jesteśmy świadomi tego, że sami nie nakarmimy wszystkich głodnych, nie zapewnimy dachu
nad głową bezdomnym, ale wnosząc Jezusa w życie choćby kilku potrzebujących pomożemy
im odzyskać sens tego życia. Pomożemy im zrozumieć, że nie wszystko stracone czy
przegrane, że mogą się jeszcze dźwignąć z pomocą innych.
    Zanieśmy i podarujmy Jezusa naszym bliskim, znajomym, sąsiadom, przypadkowym ludziom
i zrobimy te Święta naprawdę szczęśliwymi dla nich!
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